

《单词百科:hypoglycemic是什么意思?hypoglycemic怎么发音?hypoglycemic的解释和用法》

英语单词hypoglycemic是什么意思?hypoglycemic怎么读?hypoglycemic怎么发音?简答网为您整理了hypoglycemic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



hypoglycemic怎么读

hypoglycemic的读音:[, ha ɪ p ə ʊ gla ɪ 'si:m ɪ k]

hypoglycemic的意思

1、adj.血糖过低的, 低血糖症的;

hypoglycemic的相关词组

1、oral hypoglycemic 口服降血糖药;

hypoglycemic的双语例句

1、Conclusion APN has an excellent effect on hypoglycemic mice.

结论实验结果初步表明穿心莲水煮液有降血糖的作用.

2、CONCLUSION: Bromocriptine has definite hypoglycemic effect. It's hypoglycemic mechanism may not be hyperglycemic hormone level.

结论: 溴隐亭对糖尿病人有明确的降糖作用, 其降糖机理可能不是改变升糖激素水平.

3、Objective : To explore the mechanism of hypoglycemic action of silkworm cocoon.

目的: 探讨蚕茧降血糖作用的机理.

4、Objective To investigate the hypoglycemic effects of extract of discolor Bunge on experimental diabetes in rats.

目的探讨翻白草对实验性糖尿病大鼠的降血糖作用.

5、OBJECTIVE : To select a best therapeutic scheme for diabetes oral hypoglycemic drugs : repaglinide (Novonorm), glibenclamide, gliclazide and glipizide.

目的: 在 瑞格列奈、格列苯脲、格列齐特、格列吡嗪中寻找治疗糖尿病的最佳方案.

6、The pumpkin is a natural hypoglycemic functional foods with the great potential and value to utilize.

南瓜是一种极具开发潜力和开发价值的天然降血糖保健食品.

7、AIM : To study the hypoglycemic mechanism of ginseng glycopeptide (GGP).

目的: 研究人参糖肽 (GGP) 降血糖机制.

8、Results Forty percent of the cohort reported having had at least one hypoglycemic coma or seizure.

结果:40%的患者有过至少一次的低血糖昏迷或癫痫发作.

9、The preparation of amino acids infusion and comprehensive preparations, hypoglycemic agents, plant growth promoter.

配制氨基酸输液及综合氨基酸制剂, 降血糖剂, 植物生长促进剂.

10、 Purpose : To test Yuquan Teas hypoglycemic function and study its functional mechanism.

目的: 验证玉泉茶的降糖作用并探讨其作用机制.

11、 ObjectiveTo study the hypoglycemic effect of extracts respectively from Leucaena root, trunk, leaf , seed and beanpod.

目的研究银合欢根、干、、子及豆荚的降血糖作用.

12、 OBJECTIVE : To study the hypoglycemic effects of insulin aerosol (INS AOL) by pulmonary delivery.

目的: 研究胰岛素气雾剂经肺部给药后的降血糖作用.

13、 AIM : To study antihyperglycemic activity of Hypoglycemic Ziyabiti Tablet.

目的: 研究降糖孜亚比提片的抗高血糖活性.

14、 Objective To study the hypoglycemic action of the berberine and its clinical efficacy.

目的研究小檗碱(黄连素)的降血糖作用及临床疗效.

15、 The pumpkin is a natural hypoglycemic functional with the great potential and value to utilize.

南瓜是一种极具开发潜力和开发价值的天然降糖保健食品.

以上是简答网为您整理的hypoglycemic怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于hypoglycemic的用法、hypoglycemic的释义、hypoglycemic的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/hypoglycemic>